
 
 
 

 
 
 

 

Zápis ze společného XIV. zasedání Rady a Výboru KS JMK 
konaného dne 5. 6. 2021 od 15,00 hodin v hotelu Kobero, Říčanská 

311, Říčany u Brna 
 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, ekonom – I. 
Drobiličová, Ing. J. Albrecht, A. Polášková, J. Procházka, K. Baštová 
Omluven: L. Reidlinger, J. Hon,  
 
Kontrolní komise: V. Vytrhlík, J. Bayer  
Omluven: Ing. J. Bareš 
 
Rada KS JMK:  
OO Blansko: I. Drobiličová, J. Procházka 
OO Brno: R. Valeš, Ing. D. Malá 
OO Břeclav: V. Vytrhlík 
OO Hodonín: J. Bayer, R. Bartošík 
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht 
OO Znojmo: A Polášková, M. Kročil 
    
Dále omluveni: Z. Lejsek 
                                                           
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. Zhodnocení činnosti KS JMK v roce 2020 
4. Pokladní zpráva – aktuální stav  
5. Plán práce na rok 2021 
6. JUVENES MORAVIA 2021 -příprava akce 
7. MORAVIA 2021 – příprava akce 
8. Příprava výročního zasedání KS JMK 
9. Diskuse 
10. Usnesení a závěr 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. 
Radek Novotný.  
Následně vyzval ke schválení programu zasedání.    
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program XIV. zasedání Rady KS JMK. 

Hlasování: Pro 9           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   



2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu – zapisovatelkou byla Radou schválena 
Ing. D. Malá (hlasování Pro 9). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a 
Ing. J. Albrecht (hlasování Pro 9). Usnesení bylo přijato. 
 
3. Zhodnocení činnosti KS JMK v roce 2020 –  
- zhodnocení činnosti uvedl předseda KS JMK Ing. R. Novotný, účast na akcích v rámci 
králičího hopu, získány dotace SMB a JMK, účast na dožínkách – pochvala za výstavku a 
ukázku králičího hopu, výstava MORAVIA 2020 nebyla konána z důvodu nouzového stavu 
v rámci koronavirové pandemie.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí zhodnocení činnosti KS JMK v roce 2020. 
Hlasování: Pro: 9, usnesení bylo přijato. 
 
4. Pokladní zpráva – aktuální stav 
Zprávu přednesla ekonomka KS JMK I. Drobiličová. Seznámila přítomné se stavem financí KS 
JMK k aktuálnímu datu, s hlavními výdaji v roce 2020 a počátkem roku 2021.  
Návrh na usnesení: 
1. Rada KS JMK bere na vědomí pokladní zprávu a aktuální stav finančních prostředků k datu 

5. 6. 2021. 
2. Nutno ze strany okresních organizací doplnit splnění podmínek pro vyplacení dotací 

okresům (katalogy s foto bannerů za rok 2020) – těm, kteří toto dosud nedodali. Termín do 
konce června 2021. 

3. Rada KS JMK schválila návrhy na vyplacení odměn za práci pro KS JMK za 2020 (dotace, 
administrativa, účetnictví, správa majetku KS JMK) pro Ing. Radka Novotného – předsedu 
KS JMK, Ing. Dagmar Malou – jednatelku KS JMK, I. Drobiličovou – ekonomku KS JMK 
a L. Reidlingera – logistik manager KS JMK.  

Hlasování: Pro: 9, usnesení bylo přijato. 
 
5. Plán práce na rok 2021 
Ing. D. Malá přednesl návrh plánu práce na rok 2021 s tím, že tento návrh je třeba ještě 
dopracovat dle aktuálních termínů akcí apod., plán bude schválen na výročním zasedání KS 
JMK. 
KS JMK opět podpoří okresy účastné na CVMK - 1.000 Kč na okres (na VČS bude konečné 
rozhodnutí o výši tohoto příspěvku, navrhuje se tento příspěvek povýšit), dále podpora CV 
Chovatel 2021 – Lysá n.L. – toto bude projednáno v návaznosti na návrh rozpočtu KS JMK 
z důvodu předpokládané neúčasti některých okresů a odborností na této výstavě z JMK.  
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje Plán práce na rok 2021 s tím, tento bude zaslán členům rady KS JMK 
a sektářům a bude zveřejněn na webových stránkách KS, 
Otázka výše podpory okresů účastných na CVNMKMD a  na CV Chovatel 2021 v Lysé n. L. 
zůstala otevřena, bude projednáno až na výročním zasedání KS JMK. 
Hlasování: Pro: 9, usnesení bylo přijato. 
 
6. JUVENES MORAVIA 2021 – příprava akce 
Informaci podal V. Vytrhlík. Letošní výstava byla plánována nejdříve v Hustopečích, ale 
organizačně a personálně ji v tomto místě nebylo možno zajistit. Proto je navrženo konání této 
výstavy v Břeclavi v termínu sobota 24. 7. 2021. Výstava bude konána v hale, prozatím zůstává 
otevřeno místo konání závodu v králičím hopu JUVENES RABBIT JUMPING MORAVIA 
2021, zda v hale nebo to bude možné mimo halu. Ze strany KS JMK bude pořadateli výstavy 
poskytnut příspěvek 15.000 Kč, pořadatel si zajistí poháry, posuzovatele, katalog, přednáška 



králíci P. Fasora. holubi – přednáška MVDr. Ráček, občerstvení pro děti, medaile pro děti atd. 
Příspěvek od KS JMK je třeba proúčtovat, nutno umístit bannery JMK a KS JMK, prozatím je 
otevřeno zapůjčení a použití stanů, neboť akce bude konána v hale. Hlavním organizátorem 
výstavy je za OO Břeclav – Václav Vytrhlík. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje uspořádání krajské výstavy mladých chovatelů JUVENES 
MORAVIA 2021 a JUVENES RABBIT JUMPING MORAVIA 2021 v Břeclavi s tím, že 
pořadatelem výstavy je OO Břeclav. 
Hlasování: Pro: 9, usnesení bylo přijato. 
 
7. MORAVIA 2021 – příprava akce 
Letošní MORAVIA se uskuteční v termínu 11. - 12. 12. 2021. 
Výstavní podmínky – byl použit vzor z roku 2020, katalog bude dělat P. Promberger, rozeslána 
žádost o účast klubů na MORAVII s termínem sdělení požadavků do 30. 6. 2021, Rada 
projednala poplatky na MORAVII 2021 – poplatek z prodeje 10 %, výstavní poplatky – 
zůstávají dle návrhu, administrativní poplatek – návrh na zvýšení z 80 Kč na 100 Kč, katalog 
s oceněním 120 Kč, o návrzích hlasováno (5 pro, návrhy byly schváleny), bude upraveno ve 
výstavních podmínkách, odpovídá Ing. D. Malá.  
Dále je třeba do výstavních podmínek doplnit povinnost účastníků a návštěvníků výstavy 
dodržovat platná protiepidemilogická a zdravotní opatření. 
 
Ing. R. Novotný dále přítomné informoval o další spolupráci s De Heus a Sabe v rámci výstavy 
MORAVIA.  Ing. R. Novotný požádal Radu KS JMK o pověření k jednání za KS JMK se 
společnostmi De Heus a Sabe o spolupráci v rámci výstavy MORAVIA 2021 (hobliny, folie, 
oceňovací lístky, čestné ceny ze Sabe atd. 
Čestné ceny na MORAVIA Brno 2021 budou upět v poměru 1:20 (1 ČC na 20 vystavených 
zvířat).  
Výstavní fundus na MORAVII bude třeba opět dovézt z Dubu n. M., kde je 3000 děr, ale bez 
podlážek a koziček, dovoz zajistí na základě smlouvy o spolupráci Agro Ořechov. 
 
Dále je nutno dát do pořádku náš majetek – klece, notebooky, ozvučovací zařízení, překážky 
pro králičí hop, zajistí L. Reidlinger ve spolupráci s I. Drobiličovou (I. Drobiličová poskytne 
podklady – faktury a L. Reidlinger udělá seznam majetku včetně informace o jeho aktuálním 
umístění). Termín do výročního zasedání KS JMK, do 22. 8. 2021.   
 
Posuzovatelé na MORAVII – krátce diskutováno se závěrem o kterém bylo následně 
hlasováno: Rada KS z důvodu dřívějších postojů MVDr. M. Martince k  MORAVII a dále z 
důvodu upřednostnění vztahů KS JMK s Martinem Uhrem, jako důležitým členem 
organizačního týmu výstavy MORAVIA  nesouhlasila s účastí dr. Martince jako posuzovatele 
králíků na MORAVII (pro 9, návrh schválen). 
 
RABBIT JUMPING MORAVIA – termín 11. 12. 2021 v pavilonu E 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje termín konání závodu v králičím hopu RABBIT JUMPING 
MORAVIA 2021 v termínu 11. 12. 2021. 
Hlasování: Pro: 9, usnesení bylo přijato. 
 
8. Příprava výročního zasedání KS JMK – srpen 2021 
-z důvodu koronavirové pandemie se letošní výroční členská schůze KS JMK uskuteční v 
neděli 22. 8. 2021 v 10,00 hodin, Říčany u Brna, hotel Kobero, 



- účast Rada, Výbor, kontrolní komise, místopředsedové krajských sekcí, dále Z. Lejsek, F. 
Vlček, R. Jirásek, Ing. Z. Kopřiva + zástupci JM kraje, de Heus - p. Jaroš, SMB – radní J. 
Suchý. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK schvaluje termín výročního zasedání KS JMK dne 22. 8. 2021 od 10,00 hodin 
v hotelu Kobero, Říčany u Brna. 
Hlasování: Pro: 9, usnesení bylo přijato. 
 
9. Diskuse:  
Smlouva o spolupráci s Agro Ořechov – Rada KS JMK pověřuje předsedu KS JMK a Ing. J. 
Albrechta uzavřením této smlouvy v rámci přípravy výstavy MORAVIA Brno 2021. 
 
10. Usnesení a závěr: přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
 
 
Další – výroční zasedání Výboru a Rady KS JMK se uskuteční v neděli 22. 8. 2021 od 
10,00 hodin v hotelu Kobero, Říčany u Brna. 
 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht………………. 
                      Ing. R. Novotný……………….                     
 
                                                                                                      ------------------------------------- 
                                                                                                          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                       předseda ČSCH, KS JMK 


